
Referat - bestyrelsesmøde 1.6.2022

Tilstede: Zeynel Palamutcu, Marie Partoft, Nana Lassenius Kramp, Kristoffer Koch Petersen,
Mark Pallisgaard Hansen, Adam Westesson, Jonas Holm Villumsen , Simon Jakobsen, Pernille
Aaboe Jensen,

Fraværende:Mathias Høegsberg Petersen, Jesper Tirbal,

Referat: Zeynel

Bestyrelsesmøder:
Første onsdag i måneden kl. 18-21

Madansvarlig:
I denne rækkefølge: Nana Lassenius Kramp, Zeynel Palamutcu, Marie Partoft, Kristoffer Koch
Petersen, Mark Pallisgaard Hansen, Adam Westesson, Jonas Holm Villumsen , Simon Jakobsen,
Pernille Aaboe Jensen, Mathias Høegsberg Petersen, Jesper Tirbal

WOLT account til madbestilling ifm. bestyrelsesmøder:
Kristoffer undersøger om vi kan lave en bestyrelsesaccount med bestyrelsens dankort

Referent:
I denne rækkefølge: Zeynel Palamutcu, Marie Partoft, Kristoffer Koch Petersen, Mark Pallisgaard
Hansen, Adam Westesson, Jonas Holm Villumsen , Simon Jakobsen, Pernille Aaboe Jensen,
Mathias Høegsberg Petersen, Jesper Tirbal, Nana Lassenius Kramp,

Bestyrelsen har konstitueret sig som følgende:
Formand: Nana Lassenius Kramp
Næstformand: Simon Jakobsen
1. suppleant: Jesper Tirbal
2. suppleant: Jonas Holm Villumsen
3. suppleant:Mark Pallisgaard Hansen
4. suppleant: Adam Westesson
Kasserer: Kristoffer Koch Petersen
Sekretærmail: Marie+Pernille

“Rystesammentur”:

Kommende GF 2023:
27. april 2023 kl. 18.30 med mad kl. 17.30 - Adam Frimann booker lokale

Nøgleløsning til vaskeri:
Pumpe går ofte i stykker pga. mulighed for at åbne med nøgle. Bestyrelsen beslutter at der
fortsat skal være nøgleadgang, men at denne flyttes til ved siden chip-læser, som en
nøglekontakt.



Infogruppen
Adam spørger Sofie om hun vil tage info.

Cykler i gården - Oprydning:
På vegne af bestyrelsen skriver Simon ud på facebook og varsler Meincke-oprydning.

Beboerhenvendelser
Borde stole bænke til gården ønskes til 599 kr. Bestyrelsen giver tilladelse

Altan retningslinjer ift. ting der falder ned: Simon skriver i Facebook.

Sommerfest 2022:
3. sept. Simon spørger om nogen vil hjælpe med at arrangere.

Drift
VVS-projekt: Status: Der er leveringsproblemer på materialer, der kommer ny tidsplan ud.
Projektering fortsætter som planlagt.

Facadeprojekt: Intet at bemærke ud over at der er konstateret massiv rust i bærende bjælke, som
muligvis skal udskiftes. Dette betyder mere økonomi og tid.

Dørpumper: Nye oplæg til dørpumpe løsninger er på vej.

Dørprojekt: Leveringsproblemer på cylindere fra RUKO.

Vinduer mod gård: Gaihede har sendt tilbud. Bestyrelsen vil gerne udsætte projektet for
konkurrence.

Sekretærmail
Tilbud om forsikringsdækning på skadedyrsbekæmpelse: Nana spørger Adam om vi har det
allerede.

Erhverv i L14: Har accepteret termorude.

Bekey: Bestyrelsen er ikke interesseret i Bekeys henvendelse.

Evt.


